## 香港教育工作者聯會黃楚標學校通告第 19133 號 有關取消第十九屆畢業典禮事宜通告

## 敬啟者:

鑑於新型冠狀病毒疫情發展不穩定,確診個案有上升趨勢,教育局於7月10日宣佈全港學校提早於7月13日開始放暑假。

原訂於7月17日舉行的第十九屆畢業典禮將會取消,因此學生在7月15日及16日的畢業禮綵排也不用回校。在7月17日學校會於網頁及Facebook上載畢業生的回憶片段,供大家欣賞。六年級同學或家長亦需於7月20日至23日上午8:30至下午4:00到學校領取畢業證書、畢業照片及畢業袍等。為保障健康,本校將嚴格執行防疫措施,所有進入校舍的人士必須配戴口罩及量度體溫,入口處設有酒精搓手液供進入校舍人士使用。任何人士如有發燒症狀,不可進入校園。

暑假期間,請 貴家長督促子女盡量留在家中,並注意個人衛生,以減低感染病毒的風險。請 貴家長密切留意本校網頁或電子通告發放的訊息。如有查詢,請致電 21090087 聯絡 貴子弟班主任或蔡燕霞助理校長。

此致

貴家長

二零二零年七月十三日

## HKFEW Wong Cho Bau School Cancellation of 19<sup>th</sup> Graduation Ceremony

Ref.:19133

Dear Parents / Guardians,

13<sup>th</sup> July, 2020

In view of the exponential growth of local confirmed cases of Coronavirus Disease (COVID-2019) over the past two days, the Education Bureau has announced that schools have to advance the summer holiday from 13th July, 2020. The 19<sup>th</sup> Graduation Ceremony will hence be cancelled. Students need not go to school on 15<sup>th</sup> July and 16<sup>th</sup> July for rehearsal.

To let students share their memories at school during the past six years, our school has prepared a video capturing some precious moments of some school activities. It will be uploaded on our school website and on Facebook on 17<sup>th</sup> July. You are invited to visit our school website or Facebook to share the joy together.

Your child's graduation certificate, photo and graduation gown are ready for pick up from 8:30 a.m. to 4:00 p.m. from 20<sup>th</sup> July, to 23<sup>rd</sup> July. To safeguard the health of all the personnel at school, please wear a mask when you enter the school premises. Temperature will be taken and hand sanitizer is available at the school entrance. People having a fever are not allowed to enter the school.

To minimize the risk of infection, please encourage your child to stay home and pay attention to personal hygiene during the summer holiday. Kindly keep an eye on our school website and the announcement on GRWTH. For enquiries, please feel free to contact your child's class teacher or Miss Sharon Choi, Assistant Principal, at 21090087. Thank you for your attention.

Yours sincerely,

K. L. Wong Principal